
Skatteudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 21. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 498
Vil ministeren på baggrund af sin besvarelse af SAU alm. del – spørgsmål 635 (folke-
tingsåret 2020-21) oplyse, hvorfor såkaldte opsamlingskonti for neobanker benyttes, hvis 
de tilsyneladende besværliggør en effektiv kontrolindsats?
Spørgsmålet bedes besvaret senest to dage før besvarelse af REU alm. del – samråds-
spørgsmål AL, AM og AN.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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